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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2015      § 29-42 
 

Tid: Tisdagen den 17 mars  kl. 17.30–17.45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-03-23 
 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

     

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Regina Kevius (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Österberg (S) 

Anders Lindell (MP) 

Vakant (MP) 

Bo Sundin (M) 

Mikael Valier (KD) 

 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Billy Östh (M)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP)  tjänstgörande ersättare 

Mathias Mellgren (C)  

 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare 

och Lennart Öström administratör  

 

Arbetsmarknads- och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

 
Förhinder 
Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 
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§ 37 
Ansökan om idrottsbonus 
Dnr 404/828/2014 

 

BESLUT 
 

Ärendet återremitteras till förvaltningen.  

 

Nämnden anför därutöver följande: 

Bromma KFUM ansöker i detta ärende om stöd till verksamhet för drop in-idrott riktad mot 

högstadieflickor i Rinkeby samt friluftsverksamhet för personer med funktionsnedsättning. 

Förvaltningen skriver i ärendet att de anser projektet väl genomarbetat, samtidigt föreslår man 

avslag på grund av de höga kostnaderna för projektledare som anges i ansökan.  

 

Om bedömningen är att projektet är väl genomarbetat och har möjlighet att leva upp till de 

ambitioner som anges i ansökan anser nämnden att det är angeläget att försöka finna en lös-

ning för att stödja projektet. Idrottsbonusens mål är att nå de barn som är fysiskt inaktiva och 

denna ansökan fokuserar på de grupper som vi idag har svårt att nå. Samtidigt delar nämnden 

förvaltningens uppfattning om att personalkostnaden i det förslag som nu ligger är för hög i 

förhållande till resterande kostnader. 

 

Nämnden önskar se en fördjupad redovisning av hur förvaltningen kan stötta Bromma KFUM 

kring alternativa vägar för projektet. En möjlighet vore kanske att föreningen söker annan fi-

nansiering för delar av projektet eller att man finner en väg där idrottsbonusen kan ersätta den 

del av projektledningskostnaden som är direkt kopplad till aktiviteterna. Då projektet annars 

verkar väl genomarbetat ser nämnden ett värde i att man återupptar diskussionerna med före-

ningen, med förhoppningen att hitta en genomförbar lösning. 

 

Ärendet 
En ansökan om idrottsbonus har inkommit från Bromma KFUM för drop in-idrott för högsta-

dieflickor i Rinkeby samt friluftsverksamhet för personer med funktionsnedsättning. Förenin-

gen ansöker om 550 000 kr för år ett, 765 000 kr för år två och 815 000 kr för år tre.  

 

Förvaltningen anser att projektet är väl genomarbetat och har möjligheter att nå rätt målgrupp. 

Dock är andelen i budgeten för projektledare orimligt stor i förhållande till det sökta beloppets 

samlade omfattning. Därför föreslår förvaltningen att nämnden avslår ansökan. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Nämnden avslår ansökan från Bromma KFUM om idrottsbonus. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordförande Emilia Bjuggren m.fl. (S), Anders Lindell m.fl. (MP), Mia Ternlund (V), vice 

ordförande Regina Kevius m.fl. (M), Richard Bengtsson(FP) och Mikael Valier (KD) yrkar 

bifall till sitt gemensamma förslag till beslut. Se under rubriken BESLUT. 

 

Ersättaryttrande  
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Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Socialdemokraternas, Miljöpartiet de 

grönas, Vänsterpartiets, Moderaternas, Folkpartiet liberalernas och Kristdemokraternas 

gemensamma förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt Socialdemokraternas, Miljöpartiet de grönas, Vänsterpartiets, 

Moderaternas, Folkpartiet liberalernas och Kristdemokraternas gemensamma förslag till be-

slut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

   Nämndsekreterare 

 


